
Sakta jag gick genom stan

Det kändes som att ha sluppit ut Hade inte varit i stan (Borås – 
egentligen är mitt ”stan” Göteborg men gillar Borås också) på länge Efter
ett nödvändigt besök på Ögonmottagningen på SÄS (dit jag tog mig med
sjukresetaxi och munskydd på) vandrade jag ner genom stan med siktet 
inställt på Resecentrum och så småningom 110:an hem. Undviker att åka
med stadsbussarna, som oftast har många passagerare men det är inte 
så stor risk att åka bussen hem till Bollebygd mitt på dagen, det var bara
jag och tre personer till som åkte med den (endast jag med munskydd 
på). Men innan bussen skulle gå hade jag en dryg timma att ”slå ihjäl” 
och använde som sagt apostlahästarna på min väg från lasarettet. 
Beundrade en muralmålning nere i centrum och konstaterade en folktom
gågata. Dock en del besökare på ett par uteserveringar och lite folk på 
stationsplanen. Där träffade jag också på en glad man som satt som en 
gul blomma mitt i planteringen han höll på att anlägga på nersidan av 
Krokshallsberget. Jag fick hans tillstånd att ta en bild på honom och jag 
berömde hans fina arbete, vilket gjorde honom ännu gladare.

Ja, trots sjukhusbesöket (som förresten också avlöpte bra) fick mitt 
sinne en klar boost idag. Tänk att så lite kan göra så mycket!


